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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 1/2016      § 1- 31 
 

Tid: tisdagen den 2 februari  kl. 17.30 – 18:12 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2016-02-08 
 

 

Emilia Bjuggren Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Anders Lindell (MP) 

Pontus Holmgren (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S)  tjänstgörande ersättare utom § 8 då han anmäler jäv. 

Alexander Lindholm (S)  tjänstgörande ersättare 

Alexandra Sjölin Falk (MP) tjänstgörande ersättare § 8 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mia Ternlund (V)  tjänstgörande ersättare 

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Annelie Stiglund (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Elvy Löfvenberg (SACO) 

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld avdelningschef, 

Kersti Ruthström avdelningschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström 

administratör  

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Sofie Canderyd borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Josefin Salminen (S) 

Emil Johansson (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Richard Bengtsson (FP) 

Ärenden med personalrepresentation 
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§ 11 

Ny idrottshall, Västberga IP - Utredningsbeslut                                        
Dnr 08.01.01/1408/2015 

 

BESLUT 
 
Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av fastighetskontoret beställa handlingar som 

underlag för ett kommande inriktningsbeslut till en sammanlagd beräknad kostnad om 0,5 

mnkr. 

 

Ärendet 

 
Den befintliga gymnastikhallen vid Västberga IP, som idag ägs av SISAB, är uttjänt och 

antalet befintliga omklädningsrum är otillräckligt. Gällande detaljplan är från 1945 och 

byggnaden är uppförd under den tiden.  

 

Det nu aktuella utredningsskedet avser i första hand att, genom en enklare utredning, 

undersöka möjligheterna till bygglov för en fullstor idrottshall. Om bygglov medges kommer 

förhandlingar beträffande överföring av mark till fastighetskontoret inledas i syfte att realisera 

en ny hall. 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Bo Sundin m.fl. (M) yrkar bifall till alliansens (M), (L), (KD) förslag till beslut enligt 

följande: delvis bifalla förvaltningens förslag till beslut  

 

uppdra åt förvaltningen att inför kommande inriktningsbeslut återkomma till nämnden med 

olika hall- och kostnadsalternativ  

 

därutöver anföra: 

 

I mars 2013 behandlade fastighets- respektive idrottsnämnden rapporten om att bygga enklare 

hallar. Rapporten visade att det, genom enklare hallkonstruktioner, är möjligt att bygga 

idrottshallar i allt från 7-25 miljoner kronor beroende på standard, vilket kan jämföras med 

tidigare fullstora hallar som haft en investeringskostnad på 60 mnkr. Denna rapport har sedan 

legat till grund för såväl dubbelhallen på Stora Mossens IP som för Vintervikshallen och 

Sätrahallen. Det visar att man med politisk vilja och bra underlag från förvaltningen kan 

bygga billigare hallar. Utifrån detta finner vi det väldigt problematiskt att förvaltningarna 

redan i utredningsbeslutet fastslår investeringssumman till 50 mnkr utan att ha utrett 

markförhållandena på den aktuella platsen. Då är vil tillbaka i situation där vi var innan 

beslutet om att bygga enklare idrottshallar i syfte att få ner investeringskostnaderna.  

 

Givet att det råder en stor brist på fullstora idrottshallar i Stockholms stad idag så borde den 

rödgrönrosa majoriteten prioritera att försöka bygga enklare men fullt funktionella hallar som 
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möter breddidrottens behov. På så vis kan vi bygga fler hallar för pengarna vilket i slutändan 

gynnar föreningslivet samt det växande Stockholm.  

 

Vi vill därför att idrottsförvaltningen tillsammans med fastighetsnämnden, inför 

inriktningsbeslutet för den aktuella investeringen, återkommer till respektive nämnd med 

olika typer av hallkonstruktioner och kostnader för dessa. Detta eftersom nämnden bör sträva 

efter att få ner kostnader och bygga fler hallar för pengarna.  

 

Det är viktigt att vi har bra prognoser för att kunna fatta kloka och väl avvägda beslut. Därför 

önskar vi att berörda förvaltningar på ett tydligare sett redogör för vilka underlag som ligger 

till grund för de investeringskostnader som prognosiseras i samband med utrednings- och 

inriktningsbeslut. Det är viktigt för oss att veta att underlagen är något sånär 

överrensstämmande med verkligheten samtidigt som det är relevant att se vilka risktillägg 

som finns i projektet för att bedöma rimligheten i detta. Givet att bland annat 

stadsledningskontoret varit kritiska till prognossäkerheten i idrotts- och fastighetsnämndens 

projekt så är det viktigt att alla kort läggs på bordet. 

 

 

Ersättaryttrande  
Mathias Mellgren (C) anmäler följande ersättaryttrande:  

Om jag hade haft rösträtt så hade jag anslutit mig till Moderaternas, Liberalernas och 

kristdemokraternas förslag till beslut. 

 

 
 

Beslutsgång 
 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden 

beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Reservation 
Bo Sundin (M), Daniele Fava (L) samt Mikael Valier (KD) reserverar sig mot beslutet till för-

mån för sitt förslag till beslut. 

 

 

 

 

 

 

I Tjänsten Erik Odenlid 

 Nämndsekreterare 


